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ZAB.0022.37.2020 

Protokół nr 103/20 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 21 sierpnia 2020 r.  
 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 13
10 

otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, zwołane w trybie § 67 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, 

powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach Zarządu, uczestniczy 

4 członków Zarządu, (nieobecny pan Jacek Jabłoński), co wobec ustawowego składu Zarządu 

Powiatu wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu 

Powiatu oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pan Wicestarosta poprosił o wprowadzenie do porządku obrad wniosku dyrektora 

ZS w Chodczu dotyczącego zabezpieczenia środków na wynagrodzenie dla pracownika 

obsługi od miesiąca września br. z uwagi na przeniesienie szkoły do nowo wybudowanego 

budynku w Lubieńcu.  

Starosta zaproponował, aby zająć się tym punktem w sprawach różnych.   

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” przyjął porządek obrad, z poprawką 

wprowadzoną przez pana Starostę, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 102/20 z dnia 17 sierpnia 2020 r. 

3. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

środka trwałego – aparatu mammograficznego, w trybie bezprzetargowym, będącego 

własnością Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 

Włocławku.   

4. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

środka trwałego – aparatu RTG CONTROL X, w trybie bezprzetargowym, będącego 

własnością Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 

Włocławku. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu we 

Włocławku w sprawie udzielenia dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu 

Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

6. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu sieci szkół 

ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego po 

opinii Kujawsko – Pomorskiego Kuratora Oświaty.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 

lata 2020-2027. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020. 

9. Przyjęcie Sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie 

od dnia 29 lipca 2020 r. do dnia 20 sierpnia 2020 r. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zwołania sesji Rady 

Powiatu we Włocławku. 

11. Przyjęcie treści porozumienia w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego 

pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dziecka pochodzącego 

z terenu Powiatu Gostynińskiego a umieszczonego w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej na terenie Powiatu Włocławskiego.  
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii 

o zaliczeniu drogi położonej na terenie gminy Izbica Kujawska do kategorii dróg 

gminnych oraz ustaleniu jej przebiegu.  

13. Rozpatrzenie projektów umów pomiędzy Gm. Lubanie, Gm. Fabianki, Gm. Choceń, 

a Powiatem Włocławskim w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej przez gminie 

powiatowi polegającej na zrealizowaniu ze środków własnych gminy zadań 

remontowych, utwardzenia ciągów pieszych przy drogach powiatowych.  

14. Rozpatrzenie wniosku Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie nieodpłatnego 

przekazania Parafii Rzymsko – Katolickiej św. Urszuli w Kowalu rozbiórkowej kostki 

brukowej pozyskanej podczas realizacji zadania inwestycyjnego „Przebudowa ulicy 

Kazimierza Wielkiego w Kowalu”. 

15. Rozpatrzenie wniosku Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie nieodpłatnego 

przekazania Gminie Włocławek materiałów brukarskich tj. kostki polbruk w ilości 

300m
2
. 

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie obrad. 
 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za”, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 102/20 

z dnia 17 sierpnia 2020 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Sławomir Paździerski – dyrektor Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. Poinformował członków 

Zarządu, że przepis art. 54 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności 

leczniczej stanowi, że zbycie aktywów trwałych samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej, oddanie ich w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie następują 

wyłącznie na zasadach określonych przez podmiot tworzący. Uchwałą nr XXIII/242/13 z dnia 

17 czerwca 2013 r. Rada Powiatu we Włocławku określiła zasady zbycia, oddania 

w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie aktywów trwałych Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. § 4 ust. 1 pkt 1 w/w 

uchwały stanowi, iż zbycie, oddanie w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie na 

rzecz jednego podmiotu aktywów trwałych o wartości równej lub przekraczającej 30.000 zł 

wymaga każdorazowo zgody podmiotu tworzącego. Aparat mammograficzny jest aparatem 

analogowym, a badania mammograficzne prezentowane są na kliszach znacząco 

odbiegających standardem od obrazowania cyfrowego. Obrazy cyfrowe oferują dużo większą 

rozdzielczość, a tym samym wykrywalność wczesnych zmian nowotworowych piersi. Aparat 

został zamontowany w 2007 roku i jest całkowicie umorzony. Wartość ewidencyjna aparatu 

wynosi 298.740 zł brutto. W chwili obecnej aparat jest wart od 5 do 25 tys. zł i za tyle można 

go sprzedać. Pracownik odsługujący aparat zwrócił uwagę, że takim aparatem można 

wystawić złą diagnozę. Środki uzyskane ze sprzedaży aparatu stanowić będą przychód 

zakładu i zasilą jego budżet. Zbycie przedstawionego środka trwałego zostało pozytywnie 

zaopiniowane przez Radę Społeczną przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku uchwałą nr 19/2020 z dnia 23 lipca 2020 r. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) przyjął 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zbycie środka trwałego – 

aparatu mammograficznego, w trybie bezprzetargowym, będącego własnością 
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Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania projektu uchwały 

Przewodniczącemu Rady.   
 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Sławomir Paździerski – dyrektor Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. Poinformował członków 

Zarządu, że przepis art. 54 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności 

leczniczej stanowi, że zbycie aktywów trwałych samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej, oddanie ich w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie może nastąpić 

wyłącznie na zasadach określonych przez podmiot tworzący. Podmiot tworzący określił 

zasady w uchwale nr XXIII/242/13 z dnia 17 czerwca 2013 r. Zgodnie z § 4 w/w uchwały 

zbycie, oddanie w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie na rzecz jednego podmiotu 

aktywów trwałych o wartości równej lub przekraczającej 30.000 zł wymaga każdorazowo 

zgody podmiotu tworzącego. Aparat RTG CONTROL X jest aparatem analogowym, 

a wykonywane badania RTG prezentowane są na kliszach, które znacząco odbiegają 

standardem od obrazowania cyfrowego. Koszt ucyfrowienia i zakupu detektora wynosiłby ok. 

50% kosztu zakupu nowego aparatu. Aparat został zamontowany w 2015 r., jest umorzony 

w 90% i wyeksploatowany. Wartość ewidencyjna środka trwałego wynosi 386.958,26 zł 

brutto, ale wycena jest na wartość od 2 do 20 tys. zł. Ponadto są bardzo wysokie koszty 

eksploatacji.  Środki uzyskane ze sprzedaży aparatu stanowić będą przychód zakładu i zasilą 

jego budżet. Zbycie środka trwałego zostało pozytywnie zaopiniowane przez Radę Społeczną 

przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 

uchwałą nr 18/2020 z dnia 23 lipca 2020 r.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) przyjął 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zbycie środka trwałego – 

aparatu RTG CONTROL X, w trybie bezprzetargowym, będącego własnością 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania projektu uchwały 

Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Sławomir Paździerski – dyrektor Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. Poinformował członków 

Zarządu, że Uchwałą Nr XIII/122/20 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2020 r. 

została udzielona dotacja celowa w kwocie 1.700.000 zł z przeznaczeniem na "Zakup 

aparatów do diagnostyki obrazowej wraz z modernizacją i dostosowaniem pomieszczeń do 

pracowni radiologicznej". Zwiększenie dotacji o kwotę 300.000 zł jest spowodowane 

zwiększeniem kosztów tego zadania. Bez wątpienia ogłoszenie w kraju stanu pandemii 

i związane z tym ograniczenia, które z jednej strony spowodowały wzrost kursu EUR, 

co bezpośrednio wpływa na cenę importowanej aparatury medycznej, a z drugiej strony 

ograniczyło, a wręcz zastopowało możliwość osiągnięcia planowych dochodów przez 

Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. Dodatkowo 

należy zaznaczyć, że sytuacja epidemiologiczna w kraju miała i nadal ma duży wpływ na 

dostępność firm budowlanych, co w znacznym stopniu spowodowało podwyższenie kosztów 

realizacji zadania w zakresie modernizacji i dostosowania pomieszczeń pracowni RTG do 

potrzeb wysokiej klasy sprzętu. W tej sytuacji zwiększenie wysokości dotacji celowej do 
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kwoty 2.000.000 zł jest w pełni zasadne, bowiem Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni 

Specjalistycznych nie jest w stanie samodzielnie ponieść zwiększonych kosztów inwestycji. 

Planowany zakup ma na celu podniesienie jakości wykonywanych usług oraz wzrost korzyści 

finansowych. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) przyjął 

projekt uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 

udzielania dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania 

projektu uchwały Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Agata Wojtkowska – członek Zarządu. 

Poinformowała członków Zarządu, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

planu sieci szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Włocławskiego był wstępnie przyjmowany przez Zarząd Powiatu w dniu 29 lipca 2020 r. 

i został przekazany Kujawsko – Pomorskiemu Kuratorowi Oświaty. W dniu 14 sierpnia do 

Kancelarii Starostwa Powiatowego we Włocławku wpłynęła pozytywna opinia Kujawsko – 

Pomorskiego Kuratora Oświaty o zgodności planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze powiatu włocławskiego od dnia 

1 września 2020 r. z warunkami określonymi w art. 39 ust. 7 i 7a ustawy z dnia 14 grudnia 

2016 r. Prawo oświatowe po dokonaniu zmiany przedstawionej w projekcie uchwały.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) przyjął 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadpodstawowych 

mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego. Jednocześnie Zarząd upoważnił 

Starostę do przekazania projektu uchwały Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonuje 

się poprzez doprowadzenie do zgodności z uchwałą budżetową. Zmiany dotyczą załącznika 

nr 1 obejmującego dochody i wydatki bieżące, dochody i wydatki majątkowe, wynik budżetu, 

przeznaczenie nadwyżki, sposób sfinansowania deficytu, przychody i rozchody budżetu, 

kwotę długu oraz sposób sfinansowania długu oraz Załącznika nr 2 w związku 

z wprowadzonymi zmianami w realizowanych zadaniach.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) przyjął 

projekt uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2020-2027. 

Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania projektu uchwały 

Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w wyniku wpływu do Zarządu Powiatu decyzji 
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Wojewody Kujawsko-Pomorskiego z dnia 24.07.2020r., 31.07.2020r., 06.08.2020r. oraz 

z dnia 17.08.2020r., decyzji Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej z dnia 

09.06.2020r., i 07.07.2020r., oraz wniosków dysponentów środków budżetowych: Głównego 

Księgowego Starostwa Powiatowego we Włocławku, Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg 

z/s w Jarantowicach z dnia 12.08.2020r. oraz z dnia 19.08.2020r., Dyrektora Zespołu Szkół 

w Kowalu, Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego, Dyrektora Zespołu Szkół 

w Izbicy Kujawskiej, Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie z dnia 11.08.2020r. 

oraz z dnia 19.08.2020r., Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku, Dyrektora 

Domu Pomocy Społecznej w Kowalu, Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Jaś” 

z dnia 12.08.2020r., Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Małgosia z dnia 

12.08.2020r., zaszła konieczność wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) przyjął 

projekt uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020. Jednocześnie Zarząd upoważnił 

Starostę do przekazania projektu uchwały Przewodniczącemu Rady.  
 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan  Roman  Gołębiewski - Starosta  Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że zostało przygotowane sprawozdanie Zarządu Powiatu 

we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 29 lipca 2020 r. do dnia 20 sierpnia 

2020 r. Starosta zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są pytania, czy uwagi? Uwag 

i pytań nie było. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) przyjął 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z jego działalności w okresie od dnia 29 lipca 2020 r. do 

dnia 20 sierpnia 2020 r. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę  do  przekazania  

sprawozdania  Przewodniczącemu  Rady  celem  skierowania  pod obrady Sesji Rady 

Powiatu. Zarząd upoważnił, także Starostę do przedłożenia Sprawozdania Starosty 

Włocławskiego z działalności Zarządu w okresie od dnia 21 sierpnia 2020r.  do  dnia Sesji 

Rady Powiatu. 

 

Ad. 10 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan  Roman  Gołębiewski - Starosta  Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że zgodnie z art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o samorządzie powiatowym na wniosek zarządu powiatu przewodniczący obowiązany jest 

zwołać sesję na dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia złożenia wniosku. Mając na 

uwadze bezpieczeństwo z uwagi na stan epidemiologiczny, zwołanie sesji w trybie 

określonym w powołanym na wstępie przepisie ustawy, dodatkowo ogranicza posiedzenia 

komisji Rady Powiatu, co w zaistniałej sytuacji minimalizuje ryzyko i jest w pełni 

uzasadnione. W powyższej sytuacji koniecznym jest wystąpienie przez Zarząd Powiatu we 

Włocławku z wnioskiem o zwołanie sesji i podjęcie przedmiotowych uchwał. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) podjął 

uchwałę nr 290/20 w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku. Jednocześnie 

Zarząd upoważnił Starostę do przekazania uchwały nr 290/20 Przewodniczącemu Rady.  
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Ad. 11 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu 

Włocławskiego przebywa dziecko pochodzące z Powiatu Gostynińskiego. Stosownie do 

zapisu art. 191 ust. 1 pkt. 1 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu i systemie pieczy 

zastępczej, powiat właściwy ze względu na miejsce zamieszkania dziecka przed 

umieszczeniem go po raz pierwszy w pieczy zastępczej ponosi wydatki na opiekę 

i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinie zastępczej spokrewnionej. Zgodnie z art. 

191 ust. 5 przywołanej wyżej ustawy powiat na terenie, którego funkcjonuje mogące przyjąć 

dziecko rodzina zastępcza, zawiera z powiatem właściwym ze względu na zamieszkanie 

przyjętego dziecka przed umieszczeniem w rodzinie zastępczej porozumienie w sprawie 

przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę 

i wychowanie. Koniecznym zatem jest zawarcie porozumienia z Powiatem Gostynińskim 

w sprawie przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie 

dziecka umieszczonego w rodzinie zastępczej spokrewnionej. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) przyjął treść 

porozumienia w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości 

wydatków na opiekę i wychowanie dziecka pochodzącego z terenu Powiatu Gostynińskiego 

a umieszczonego w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie Powiatu Włocławskiego. 
 

Ad. 12 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że Urząd 

Miejski w Izbicy Kujawskiej przedłożył wniosek o wyrażenie opinii Zarządu Powiatu 

we Włocławku w sprawie zaliczenia dróg położonych na terenie gminy Izbica Kujawska do 

kategorii dróg gminnych oraz nadania jej przebiegu. Zgodnie z art. 7 ust. 2 ustawy z dnia 

21 marca 1985 r. o drogach publicznych, niniejsza opinia jest niezbędna do podjęcia przez 

Radę Miejską w Izbicy Kujawskiej stosownej uchwały w tej sprawie. Ponadto art. 7a ustawy 

o drogach publicznych stanowi, że organy właściwe w sprawach zaliczenia do kategorii 

i ustalenia przebiegu dróg, przekazując propozycje zaliczenia do kategorii lub propozycje 

ustalenia przebiegu dróg, wyznaczają termin do przedstawienia opinii, o których mowa 

w art.7. Wyznaczony termin zgłaszania opinii nie może być krótszy niż 21 dni od dnia 

doręczenia propozycji do zaopiniowania. Niezłożenie opinii w przewidzianym terminie 

uznaje się za akceptację propozycji. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) podjął 

uchwałę nr 291/20 w sprawie wyrażenia opinii o zaliczeniu drogi położonej na terenie 

gminy Izbica Kujawska do kategorii dróg gminnych oraz ustaleniu jej przebiegu. 

 

Ad. 13 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że 

na posiedzeniach w dniu 19 czerwca 2020 r. Rada Gminy Lubanie podjęła uchwałę 

nr XII/115/2020, w dniu 7 lipca 2020 r. Rada Gminy Fabianki podjęła uchwałę 

nr XI/126/2020, w dniu 16 czerwca 2020r. Rada Gminy Choceń podjęła uchwałę 



7 

 

nr XVIII/138/2020. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Włocławskiego przy 

wykonaniu utwardzenia ciągów pieszych przy drogach powiatowych. Powiat Włocławski 

ze swojej strony zabezpiecza materiały budowlane do wykonania przedmiotowych robót tj. 

kostkę brukową, obrzeża i krawężniki natomiast samorządy gminne wnoszą wkład rzeczowy 

w postaci wykonania robót budowlanych, związanych z w/w pracami. Zgodnie, z. art. 220. 

ust.1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, podstawa do udzielenia 

pomocy finansowej bądź rzeczowej jest umowa określająca warunki oraz sposób udzielenia 

pomocy, której projektu umów zostały przedstawione.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) przyjął 

projekt umowy pomiędzy Gminą Lubanie a Powiatem Włocławskim  w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej przez gminę powiatowi polegającej na utwardzeniu ciągu pieszego przy 

drodze powiatowej nr 2902C Siutkowo – Mikanowo w m. Probostwo Górne i Barcikowo 

o dł. 400 mb. 
 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) przyjął 

projekt umowy pomiędzy Gminą Fabianki a Powiatem Włocławskim w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla realizowanego przez Gminę ze środków własnych zadania remontowo 

– modernizacyjnego polegającego na utwardzeniu ciągu pieszego przy drogach 

powiatowych: nr 2713C Bobrowniki – Rachcin – Włocławek w m. Witoszyn Nowy, odcinek 

o dł. 250 mb. oraz nr 2737C Cyprianka – Wielgie w m. Świątkowizna, odcinek o dł. 250 mb.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) przyjął 

projekt umowy pomiędzy Gminą Choceń a Powiatem Włocławskim w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla realizowanego przez Gminę ze środków własnych zadania remontowo 

– modernizacyjnego polegającego na utwardzeniu ciągu pieszego przy drodze powiatowej nr 

2913C Kłobia – Szczytno w m. Borzymowice, odcinek o dł. 160 mb.  
 

Ad. 14 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że Proboszcz 

Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Św. Urszuli w Kowalu zwrócił z pismem o nieodpłatne 

przekazanie Parafii Rzymsko – Katolickiej p. w. Św. Urszuli w Kowalu rozbiórkowej kostki 

brukowej pozyskanej podczas realizacji zadania inwestycyjnego: „Przebudowa ulicy 

Kazimierza Wielkiego w Kowalu – dł. odcinka 1,3 km”. Pozyskana kostka brukowa będzie 

wykorzystana do położenia chodnika na cmentarzu parafialnym. Pan dyrektor dodał, że 

Powiatowy Zarząd Dróg nie widzi możliwości żeby ten materiał odzyskać i ponownie 

wbudowywać jako chodnik, ponieważ jest generalnie  traktowany jako odpad. Dobrze by 

było, aby Zarząd taką decyzję podjął, ponieważ Zarząd Powiatu dysponuje majątkiem 

powiatu. Jest to cel publiczny, a materiał rozbiórkowy. 

Pan Wicestarosta zasugerował, aby pan dyrektor na przyszłość przygotował dokument, który 

wyraźnie by wskazywał, że jest to materiał rozbiórkowy, a nie na zasadzie domniemania 

Zarząd ma decyzję podejmować. Regulamin powinien jasno określać, jakie materiały 

rozbiórkowe możemy nieodpłatnie przekazywać. 

Pan Starosta dodał, że pan Sekretarz zastanowi się nad regulacją, która będzie wskazywała 

całą procedurę przekazywania.  

Pan Wicestarosta przestrzegał przed przekazywaniem materiałów odpadowych.   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek dotyczący nieodpłatnego przekazania Parafii Rzymsko – Katolickiej św. 

Urszuli w Kowalu rozbiórkowej kostki brukowej pozyskanej podczas realizacji zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa ulicy Kazimierza Wielkiego w Kowalu”. Dalsze postępowanie 

należy przeprowadzić zgodnie z odpowiednimi procedurami.  

 

Ad. 15 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że Wójt Gminy 

Włocławek zwróciła się do Zarządu Powiatu we Włocławku i Powiatowego Zarządu Dróg 

o nieodpłatne przekazanie Gminie Włocławek materiałów brukarskich w ilości 300 m
2
 tj.: 

kostki polbruk o grubości 6 cm w kolorze szarym. Gmina Włocławek materiały planuje 

wykorzystać i wbudować podczas realizacji zadania „Przebudowa alejki na cmentarzu 

komunalnym w Zuzałce”. Powiatowy Zarząd Dróg posiada w swojej dyspozycji rozbiórkową 

kostkę brukową pozyskaną z realizowanych inwestycji, która może być przekazana na rzecz 

Gminy Włocławek, a jest materiałem odpadowym, który nie będzie wykorzystany do budowy 

chodników. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” (nieobecny pan Jacek Jabłoński) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek dotyczący nieodpłatnego przekazania Gminie Włocławek materiałów 

brukarskich tj. kostki polbruk w ilości 300m
2
. Dalsze postępowanie zgodnie z odpowiednimi 

procedurami.  

 

Ad. 16 Sprawy różne 

 

Pan Jan Ambrożewicz - Wicestarosta podniósł, że dyrektor ZS w Chodczu pani Grażyna 

Wilińska złożyła wniosek dotyczący zwiększenia o 1 etat dla woźnego z uwagi na to, że 

szkoła mieścić się będzie w dużym, nowym budynku. W związku z tym przybędzie 

obowiązków.  

Starosta dodał, że to jest ogromny budynek i potrzebna jest obsługa gospodarcza. Nie ma 

o czym dyskutować. Trzeba wysprzątać i różne rzeczy wykonać wokół szkoły. Starosta dodał, 

że jest za zwiększeniem. Kwestie formalne i finansowe ureguluje Wydział Edukacji i Wydział 

Finansowy.  

Pan Sekretarz dodał, że Zarząd aprobuje proponowane zmiany w zakresie zabezpieczenia 

środków i zobowiązuje się Wydział Finansowy o uwzględnienia zmian. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaaprobował wniosek dyrektora ZS w Chodczu i propozycje 

Starosty w zakresie zabezpieczenia środków.  

Pan Wicestarosta poprosił pana dyrektora Wiśniewskiego, aby wycinka drzew nie była 

wykonywana w okresie lęgowym, ponieważ w tym roku taka sytuacja się zdarzyła. Jest to 

bardzo niekorzystne dla ptaków. 

Pan dyrektor Wiśniewski odpowiedział, że jest zaskoczony takim spostrzeżeniem, ponieważ 

PZD nie dokonuje wycinki, ale podpisuje umowy z firmami, które być może miały jakieś 

opóźnienie, czy przesunięcie terminów. Jednakże zwróci na to szczególną uwagę. 

Pan Grzegorz Śledziński poinformował członków Zarządu, że w dniu wczorajszym  otrzymał 

informację od dyrektora ZS w Izbicy Kujawskiej, że pan Burmistrz podjął decyzję, że 

młodzież, która uczęszcza do LO nie będzie mogła zabierana przez autobus gminny. 
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Starosta odpowiedział, że nic nie można na to poradzić, ponieważ nie można zmusić władz 

gminy do dowozu uczniów do szkoły prowadzonej przez powiat.  

 

Ad. 17  

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 14
10

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.  

                                                                                                                        

             

                                                       Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                               Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                               Jan Ambrożewicz          ..……………………………. 

 

                                                               Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                               Jacek Jabłoński             ..……………………………. 

 

                                                               Grzegorz Śledziński      .……………………………..     

 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 

 

 

 


